
G/F Egemosegård  

Referat fra bestyrelsesmøde 5 januar 2021, afholdt med email p.g.a. 

Covid 19-coronavirus.  

Deltagere:  

Bestyrelsesmedlemmer: Asger Fuglsang, Karna Folmann, Tonny Hansen, Inga Albrechtsen og Per Dynes 

Jørgensen.  

Bestyrelsessuppleant: Niels Harms  

Afbud: Suppleant Arne Petersen  

1. Ordstyrer. Asger.  

2. Underskrifter. A. Referat fra bestyrelsesmøde den 8 september, 2020 godkendt. B. Det u  reviderede 
regnskab for 2020 godkendt. Efter revisor godkendelse vil begge papirer ligge til underskrift  af 
bestyrelsen hos Kasserer. Karna giver klarmelding senere.  

3. Stik Vejene er blevet tjekket for eventuelle skader. Det menes der er et problem på sidste vej som 
følges op af Formanden.  

4. Strøm til arbejdsskuret. Muligheden for at få eltilførsel fra vort eget vejbelysningsanlæg undersøges 
nu og tilbud afventes fra installatør. (anlægget fik egen måler i 2019) Kan dette lade sig gøre forventes 
det at blive en større besparelse i forhold til en fuld installation med måler, som tidligere er undersøgt.  

5. Hjertestarter. Lykkes det at få strøm til skuret kan vi igen se på muligheden om opsætning af en 
hjertestarter. Installation af hjertestarter vil da være på dagsorden til næste generalforsamling.  

6. Molokkerne. Rabatten ved genbrugs beholderne bliver kørt op i vinterhalvåret. Vi undersøger 
hurtigt ved kommunen om de tager sig af det. Kommer der ikke snarligt tilbagesvar, skraber vi muld af 
ved "gangstien" og lægger skærver.  

7. Pumpelavet. Etablering af faskine ved første stikvej blev sendt i udbud; der er stadig ikke nogen 
konkrete tilbud, så der skubbes på igen for at få det klaret.  

8. Fællesudvalget. Referater vi modtager fra udvalget bliver nu og fremadrettet udlagt på foreningens 
hjemmeside.  

9. Træer og beplantning på fællesarealer. Når virussen har lagt sig, mødes bestyrelsen og suppleanter 



til en vurdering af hvad der bør gøres.  
Email mødet blev konkluderet i løbet af den 5 januar 2021. Der er endnu ikke fastlagt dato for næste 
møde, men forhåbentlig vil vi kunne samles på en mere normal måde i foråret. Hvis ikke, blev vi enige 
om at email metoden er brugbar.  

Asger Fuglsang                                                      Karna Folman                                          Tonny Hansen  

Formand                                                                   Kasserer                                                  Næstformand  

Per Dynes Jørgensen                                              Inga Albrechtsen  

Sekretær 


